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Wniosek Radneqo Barłomieia Faffer

Wnoszę o podjęcie działań mających na celu rozpropagowanie Wśród młodzieży z
prowadzonych na terenie Czechowic-Dziedzic szkół, pedagogów idei uczestniczenia w
obchodach Święta Niepodległości pzypadających na dzień 11 |istopada.

Od wielu lat w obchodach aKywnie uczestniczą dyrektorzy szkół, a z spośród
młodzieży są: harcerze, stżelcy, klasa mundurowa, pocźy sztandarowy danej szkĄ czy
osoby składające wiązanki kwiatów, przedstawiciele ZOPO.

Większość radnych jest zatroskana faktem, iż frekwencja młodzieży i pedagogów na

obchodach jest niska, Podczas każdej uroczystości te problemy są poruszane pżez radnych,
a ja zostałem poproszony o zajęcie się powyższą problematyką.

Wydaje się konieczne poruszenie powyższych kwestii w aspekcie zbliżającej się
rocznicy 'l0OJecia Odzyskania Niepodległości i odbudowy Pomnika Wolności. Może się
niestety okazać, że podczas otwarcia Pomnika Wolności w uroczystościach będzie
uczestniczyło zaledwie kilkadziesiąt osób.

w tvm mieiscu dziekuie wszvstkim osobom. a w szczeqólności młodzieżv. dvrekcii i

nauczvcielom. którzv uczestniczvli w różnvch uroczvstościach na terenie naszei ominv z okazii
świeta Niepodteołości czv też ie orqanizowali,

Wicepzewodniczący Rady Miejskiej w Dziedzicach
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